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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΝΟΜΟΣ  ΑΤΤΙΚΗΣ     ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗ: ..22η/2013..  

της ..20ης/09/2013.. 
∆ΗΜΟΣ ∆ΙΟΝΥΣΟΥ  
Ταχ.  ∆/νση : Λ. Μαραθώνος 29 & Αθ. ∆ιάκου 01      
Άγιος Στέφανος      ..Αριθ. Απόφασης: ..179/2013.. 
                      

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
Από το Πρακτικό της ..20ης/09/2013.. της ..22ης/2013.. ∆ηµόσιας Τακτικής Συνεδρίασης του 

∆ηµοτικού Συµβουλίου. 
Σήµερα την ..20η Αυγούστου 2013.. ηµέρα ..Παρασκευή... και ώρα ..16:00.. το ∆ηµοτικό 

Συµβούλιο του ∆ήµου ∆ιονύσου συνήλθε σε Τακτική ∆ηµόσια συνεδρίαση στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του ∆ηµοτικού Καταστήµατος, στο Πολιτιστικό Πνευµατικό Κέντρο της ∆ηµοτικής 
Κοινότητας Αγίου Στεφάνου επί της οδού Ευαγγέλου Πεντζερίδη 3, ύστερα από την υπ’ αριθ. 
..31098/16-09-2013.. πρόσκληση που δηµοσιεύθηκε και επιδόθηκε σε κάθε Σύµβουλο χωριστά, στον 
κ. ∆ήµαρχο σύµφωνα µε τις δ/ξεις του άρθ. 67 του Ν.3852/2010 (Νέα Αρχιτεκτονική της 
Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης - Πρόγραµµα Καλλικράτης), τις διατάξεις του 
άρθρου 95 «Σύγκληση και λειτουργία του ∆. Σ.» και 96 «Τόπος συνεδρίασης, απαρτία και λήψη 
αποφάσεων του ∆.Σ.» του ν. 3463/2006 (∆.Κ.∆.),για συζήτηση και λήψη απόφασης στα παρακάτω 
θέµατα της ηµερήσιας διάταξης και στο κάτωθι ψήφισµα: 

 
Ψήφισµα για το θάνατο του ∆ηµοκράτη Ακτιβιστή Παύλου Φύσσα. 
 
ΘΕΜΑ 1ο: «Επιστροφή Χρηµάτων ως Αχρεωστήτως Καταβληθέντων». 
ΘΕΜΑ 2ο: «Επιστροφή Χρηµάτων ως Αχρεωστήτως Καταβληθέντων». 
ΘΕΜΑ 3ο: «∆ιαγραφές Χρεώσεων Βεβαιωτικών Καταλόγων». 
ΘΕΜΑ 4ο:  «Λήψη απόφασης για την αγορά ακινήτου για την δηµιουργία Νέου Κοιµητηρίου στην ∆. 
Κ Αγ. Στεφάνου». 
ΘΕΜΑ 5ο: «Έγκριση Τεχνικού Προγράµµατος ∆ήµου ∆ιονύσου  έτους  2014». 
ΘΕΜΑ 6ο: «Έγκριση ∆ιενέργειας (Αναγκαιότητας) Προµηθειών και Παροχής Υπηρεσιών». 
ΘΕΜΑ 7ο: «Έγκριση ∆ιενέργειας (Αναγκαιότητας) Προµηθειών και Παροχής Υπηρεσιών». 
ΘΕΜΑ 8ο: «Έγκριση ∆ιενέργειας (Αναγκαιότητας) Προµηθειών». 
 

� ΘΕΜΑ 9ο: «Καθορισµός Πιστωτικού ιδρύµατος για άνοιγµα τραπεζικού λογαριασµού 
προθεσµιακής κατάθεσης». 

 
ΘΕΜΑ 10ο: «Έγκριση διενέργειας προµήθειας τροφίµων, φρέσκων φρούτων, ειδών ατοµικής 
υγιεινής και αναλώσιµων ειδών για τη λειτουργία του Κοινωνικού Παντοπωλείου ∆ήµου ∆ιονύσου » 
ΘΕΜΑ 11ο: «Λήψη απόφασης ως προς την έγκριση λειτουργίας λαϊκής αγοράς στην ∆ηµοτική 
Κοινότητα Κρυονερίου». 
ΘΕΜΑ 12ο: «Έγκριση σύναψης και όρων προγραµµατικής  Σύµβασης πολιτισµικής ανάπτυξης 
µεταξύ του ∆ήµου ∆ιονύσου, του Υπουργείου Πολιτισµού και Αθλητισµού και της  Περιφέρειας 
Αττικής για το έργο: «Εργασίες διαµόρφωσης  στον αρχαιολογικό χώρο του ∆ήµου 
∆ιονύσου»,συνολικού προϋπολογισµού 20.000,00 € και εξουσιοδότηση του ∆ηµάρχου για την 
υπογραφή της.» 
ΘΕΜΑ 13ο: «Αποδοχή Επιχορήγησης από το Πράσινο Ταµείο, 7η Αναµόρφωση 
Προϋπολογισµού και Ετησίου Προγράµµατος ∆ράσης ∆ήµου Ο.Ε. 2013 και Έγκριση ∆ιενέργειας 
(Αναγκαιότητας) Προµήθειας Γερανών για Υπόγειους Κάδους Απορριµµάτων και Προµήθειας 
Υπόγειων Κάδων Απορριµµάτων κατόπιν Έγκρισης Χρηµατοδότησης από το Πράσινο Ταµείο». 
ΘΕΜΑ 14ο: «Έγκριση του πρωτοκόλλου προσωρινής κ οριστικής παραλαβής του έργου  της 
∆ηµοτικής Ενότητας Αγ. Στεφάνου «Επισκευή και βελτίωση οδικού δικτύου 2010». 
ΘΕΜΑ 15ο: «Έγκριση και Παραλαβή Μελέτης µε τίτλο «Μελέτη δικτύου απορροής οµβρίων στις 
οδούς ∆ηµοκρατίας, Πηλίου, Μητρ. Κυδωνιών και ∆εινοκράτους» . 
ΘΕΜΑ 16ο: «Λήψη απόφασης ως προς την έγκριση και οριστική παραλαβή της κτηµατογράφησης  
και ως προς την έγκριση της Α’ φάσης της Π.Μ. της µελέτης : «Κτηµατογράφηση – Πολεοδόµηση – 
Πράξη Εφαρµογής των επεκτάσεων Α’ κατοικίας του εγκεκριµένου σχεδίου πόλεως κοινότητας 
Κρυονερίου». 
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ΘΕΜΑ 17ο: «Λήψη απόφασης για τη συµµετοχή του ∆ήµου ∆ιονύσου στο έργο: «Ο Κύκλος των 
Καινοτόµων Πόλεων» στο πλαίσιο του 7ου Ευρωπαϊκού Προγράµµατος – Πλαισίου για την Έρευνα 
και την Τεχνολογική Ανάπτυξη». 
ΘΕΜΑ 18ο: «Έγκριση διοργάνωσης Συνεδρίου-Ανοιχτού Φόρουµ Συζήτησης στο πλαίσιο της 
Ευρωπαϊκής Εβδοµάδας Τοπικής ∆ηµοκρατίας». 

           Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης ο πρόεδρος διαπίστωσε ότι από τα ..41.. µέλη 
του δηµοτικού συµβουλίου παρόντα  ήταν ..26.. ήτοι: 

Σηµειώνεται ότι στη συνεδρίαση παρόντες ήταν η πρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας 
∆ιονύσου κ. Κακούρη Ιωάννα, ο Πρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας Κρυονερίου κ. Λινάρδος 
Μιχαήλ καθώς και ο Πρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας Σταµάτας κ. Κόκκαλης Γεώργιος. 
 
Οι απόντες ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι νοµίµως κληθέντες και εµπροθέσµως δεν παρέστησαν στη 
σηµερινή Συνεδρίαση. 
 
Απουσίες: 
• Οι ∆. Σ. κ. κ. Ποτίδης Χρήστος, Μαγγίνα Στέλλα – Σοφία, Γαρεφαλάκης Εµµανουήλ, Κατσίγιαννη 
Σοφία, Πέππα Αγγελική, Στάϊκος Θεόδωρος και Σπηλιώτης Σπυρίδων απουσίαζαν καθ’ όλη τη 
διάρκεια της συνεδρίασης. 

• Ο ∆.Σ. κ. Χιώτης Ηρακλής απουσίαζε κατά τη διάρκεια συζήτησης του ψηφίσµατος και του 18ου 
θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

• Ο ∆.Σ. κ. Πέππας Νικόλαος απουσίαζε κατά τη διάρκεια συζήτησης των θεµάτων 10 και 11 της 
ηµερήσιας διάταξης. 

• Ο ∆.Σ. κ. Ζαµάνης ∆ιονύσιος απουσίαζε κατά τη διάρκεια συζήτησης των  θεµάτων 2 και 13 της 
ηµερήσιας διάταξης. 

• Ο ∆.Σ. κ. Κοκµοτός Βασίλειος απουσίαζε κατά τη διάρκεια συζήτησης των θεµάτων 2, 3 και 6 της 
ηµερήσιας διάταξης. 

• Ο ∆.Σ. κ. Γιαρένης ∆ηµήτριος απουσίαζε κατά τη διάρκεια συζήτησης των θεµάτων 7 και 8 της 
ηµερήσιας διάταξης 

• Οι ∆.Σ. κ. κ.  Τσούκας Παναγιώτης και Κουριδάκης Κωνσταντίνος απουσίαζαν κατά τη διάρκεια 
συζήτησης του 3ου  θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

              ΠΑΡΟΝΤΕΣ 
1. ΚΑΡΑΣΑΡΛΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ, Πρόεδρος. 
2. ΚΟΝΤΑΚΗΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ. 
3. ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΥ ∆ΙΟΝΥΣΙΟΣ. 
4. ΣΑΡΑΝΤΑΚΗ ΘΕΟ∆ΩΡΑ. 
5. ΠΑΛΙΓΓΙΝΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ. 
6. ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ. 
7. ΠΑΠΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ . 
8. ΤΖΑΝΕΤΗ ΑΓΑΘΗ –ΕΛΛΗ. 
9. ΚΑΝΑΤΣΟΥΛΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 
10. ΠΑΠΑΧΑΡΤΟΦΥΛΗΣ ΗΛΙΑΣ. 
11. ΠΑΣΙΠΟΥΛΑΡΙ∆ΗΣ ΑΒΡΑΑΜ.  
12. ΖΑΜΑΝΗΣ ∆ΙΟΝΥΣΙΟΣ. 
13. ΤΑΟΥΞΗ–ΧΡΙΣΤΙΑΝΙ∆Η ΚΑΛΛΙΟΠΗ. 
14. ΚΟΚΜΟΤΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ. 
15. ΙΣΣΑΡΗΣ ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ. 
16. ΓΙΑΡΕΝΗΣ  ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ 
17. ΠΑΠΑΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥ ΕΛΕΝΗ (ΛΕΝΑ). 
18. ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
19. ΤΣΑΛΤΟΥΜΗ ΚΥΡΙΑΚΗ. 
20. ΣΩΚΟΥ ΖΩΗ. 
21. ΛΟΥΚΑΤΟΣ ΠΑΝΑΓΗΣ. 
22. ΝΙΚΗΤΟΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 
23. ΖΥΓΟΥΝΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ. 
24. ΚΟΥΡΙ∆ΑΚΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ. 
25. ΦΕΡΜΕΛΗ ΛΥ∆ΙΑ. 
26. ΚΟΡΟΒΕΣΗ ΒΑΣΙΛΙΚΗ (ΒΑΣΙΑ). 

 

             ΑΠΟΝΤΕΣ  
1. ΧΙΩΤΗΣ ΗΡΑΚΛΗΣ. 
2. ΠΕΠΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 
3. ΠΟΤΙ∆ΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ. 
4. ΚΑΡΥΣΤΙΝΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 
5. ΜΑΓΓΙΝΑ ΣΤΕΛΛΑ – ΣΟΦΙΑ. 
6. ΓΑΡΕΦΑΛΑΚΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ. 
7. ΚΑΤΣΙΓΙΑΝΝΗ ΣΟΦΙΑ. 
8. ΛΙΤΣΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
9. ΣΩΤΗΡΙΟΥ ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΣ. 
10. ΠΕΠΠΑ ΑΓΓΕΛΙΚΗ. 
11. ΣΤΑΪΚΟΣ ΘΕΟ∆ΩΡΟΣ. 
12. ΤΣΟΥΚΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 
13. ΜΠΟΥΣΜΠΟΥΡΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
14. ΣΠΗΛΙΩΤΗΣ ΣΠΥΡΙ∆ΩΝ.   
15. ΡΟΪ∆ΗΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
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• Η ∆.Σ. κ. Τσαλτούµη Κυριακή απουσίαζε κατά τη διάρκεια συζήτησης του 7ου  θέµατος της 
ηµερήσιας διάταξης. 

• Η ∆.Σ. κ. Φέρµελη Λυδία απουσίαζε κατά τη διάρκεια συζήτησης του 2ου  θέµατος της ηµερήσιας 
διάταξης. 

 
Προσελεύσεις: 
• Οι ∆.Σ. κ. κ. Χιώτης Ηρακλής, Πέππας Νικόλαος, Καρυστινός Νικόλαος, Σωτηρίου Σακελλάριος, 
Τσούκας Παναγιώτης και Μπούσµπουρας Αθανάσιος προσήλθαν στη συνεδρίαση κατά την 
διάρκεια των ανακοινώσεων. 

• Οι ∆.Σ. κ. κ. Λίτσας Αθανάσιος και Ροΐδης Αθανάσιος προσήλθαν στη συνεδρίαση κατά την διάρκεια 
της συζήτησης του 3ου θέµατος. 

 
Αποχωρήσεις 
• Οι ∆.Σ. κ. κ. Παπαχαρτοφύλης Ηλίας και Κυριακόπουλος Αθανάσιος αποχώρησαν κατά τη διάρκεια 
συζήτησης του 3ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

• Η ∆.Σ. κ. Σώκου Ζωή αποχώρησε κατά τη διάρκεια συζήτησης του 5ου θέµατος της ηµερήσιας 
διάταξης. 

• Οι  ∆.Σ. κ. κ. Λίτσας Αθανάσιος, Ίσσαρης Γρηγόριος και Ροΐδης Αθανάσιος αποχώρησαν κατά τη 
διάρκεια συζήτησης του 6ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

• Οι ∆.Σ. κ. κ. Τσούκας Παναγιώτης και Νικητόπουλος Ιωάννης αποχώρησαν κατά τη διάρκεια 
συζήτησης του 9ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

•  Οι  ∆.Σ. κ. κ. Γιαρένης ∆ηµήτριος και Τσαλτούµη Κυριακή αποχώρησαν κατά τη διάρκεια 
συζήτησης του 10ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

• Οι ∆.Σ. κ. κ. Πασιπουλαρίδης Αβραάµ, Ζαµάνης ∆ιονύσιος, Σωτηρίου Σακελλάριος, Ταουξή – 
Χριστιανίδη Καλλιόπη, Κοκµοτός Βασίλειος, Μπούσµπουρας Αθανάσιος, Ζυγούνας Γεώργιος, 
Κουριδάκης Κωνσταντίνος, Φέρµελη Λυδία και Κοροβέση Βασιλική (Βάσια) αποχώρησαν κατά τη 
διάρκεια συζήτησης του 11ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

• Οι ∆.Σ. κ. κ. Κοντάκης Κυριάκος και Πέππας Νικόλαος αποχώρησαν κατά τη διάρκεια συζήτησης 
του 14ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

 
� Ο ∆ήµαρχος κ. Ιωάννης Καλαφατέλης  νοµίµως κληθείς  παρίσταται στη συνεδρίαση . 
� Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε και η  κ.  Σαββοπούλου Καλλιόπη, υπάλληλος του ∆ήµου για την 
τήρηση των πρακτικών. 

� Το 4ο θέµα της Ηµερήσιας ∆ιάταξης µε τίτλο «Λήψη απόφασης για την αγορά ακινήτου για την 
δηµιουργία Νέου Κοιµητηρίου στην ∆. Κ Αγ. Στεφάνου» αναβλήθηκε για περαιτέρω διερεύνηση. 

�  Το 16ο θέµα της Ηµερήσιας ∆ιάταξης µε τίτλο: «Λήψη απόφασης ως προς την έγκριση και οριστική 
παραλαβή της κτηµατογράφησης  και ως προς την έγκριση της Α’ φάσης της Π. Μ. της µελέτης : 
«Κτηµατογράφηση – Πολεοδόµηση – Πράξη Εφαρµογής των επεκτάσεων Α’ κατοικίας του 
εγκεκριµένου σχεδίου πόλεως κοινότητας Κρυονερίου», προτάχθηκε και συζητήθηκε µετά το 5ο 
θέµα της Ηµερήσιας ∆ιάταξης, δεδοµένου ότι για το παρόν θέµα παραβρέθηκε στη συνεδρίαση η κ. 
Τσαγκαρογιάννη, εκπρόσωπος των συµπραττόντων γραφείων µελετών «Φάσµα ΑΕΜ, 
Μετρογεωνέτ ΑΕΜ, Νεβέσκαλος Γιώργος, Λιόνης Μιχάλης, Λιόνη Αικατερίνη». 

�  Κατατέθηκε στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο ψήφισµα για τον άδικο χαµό του δηµοκράτη ακτιβιστή 
Παύλου Φύσσα, το οποίο διαµορφώθηκε και ψηφίστηκε µετά τη συζήτηση του 8ου Θέµατος της 
Ηµερήσιας ∆ιάταξης. 

� Το 18ο θέµα της Ηµερήσιας ∆ιάταξης µε τίτλο: «Έγκριση διοργάνωσης Συνεδρίου-Ανοιχτού Φόρουµ 
Συζήτησης στο πλαίσιο της Ευρωπαϊκής Εβδοµάδας Τοπικής ∆ηµοκρατίας», προτάχθηκε και 
συζητήθηκε µετά το ψήφισµα, δεδοµένου ότι για το θέµα παραβρέθηκε η κ. Σεβαστή Χόνδρου 
εκπροσωπώντας την Υπηρεσία του ∆ήµου. 

� Το 13ο θέµα της Ηµερήσιας ∆ιάταξης µε τίτλο: «Αποδοχή Επιχορήγησης από το Πράσινο Ταµείο, 
7η Αναµόρφωση Προϋπολογισµού και Ετησίου Προγράµµατος ∆ράσης ∆ήµου Ο.Ε. 2013 και 
Έγκριση ∆ιενέργειας (Αναγκαιότητας) Προµήθειας Γερανών για Υπόγειους Κάδους Απορριµµάτων 
και Προµήθειας Υπόγειων Κάδων Απορριµµάτων κατόπιν Έγκρισης Χρηµατοδότησης από το 
Πράσινο Ταµείο» προτάχθηκε και συζητήθηκε  µετά το 9ο θέµα κατόπιν αιτήµατος του εισηγητή κ. 
Κοντάκη Κυριάκου, αντιδηµάρχου Περιβάλλοντος και Πολιτικής Προστασίας.  

� Τέλος για τα θέµατα 12 και 15 της Ηµερήσιας ∆ιάταξης κλήθηκε και παραβρέθηκε στη συνεδρίαση 
η πρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας ∆ιονύσου κ. Κακούρη Ιωάννα καθώς και για το 16ο θέµα 
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κλήθηκε και παραβρέθηκε στη συνεδρίαση ο Πρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας Κρυονερίου κ. 
Λινάρδος Μιχαήλ.   

 
 

..Αριθ. Απόφασης: ..179/2013.. 
 
� ΘΕΜΑ 9ο: «Καθορισµός Πιστωτικού ιδρύµατος για άνοιγµα τραπεζικού λογαριασµού 

προθεσµιακής κατάθεσης». 
 

Ο Πρόεδρος µετά την εκφώνηση του ..9ου.. θέµατος της ηµερήσιας διάταξης  έδωσε το λόγο στον 
δήµαρχο κ. Καλαφατέλη Ιωάννη για να προβεί στην εισήγηση. 
 
Ο  ∆ήµαρχος κ. Καλαφατέλης Ιωάννης  ανέπτυξε το θέµα και  είπε  τα  εξής: 
 
Με τις παρ.1 και 2 του άρθρου 171 του ∆ηµοτικού και Κοινοτικού Κώδικα (Ν. 3463/06), ορίζονται τα 
εξής:   
 
«1. Εφόσον η διαχείριση των εσόδων ενός ∆ήµου ή µιας Κοινότητας έχει ανατεθεί στο Ταµείο  
Παρακαταθηκών και ∆ανείων, το χρηµατικό υπόλοιπο που αποµένει στα δηµόσια ταµεία στο  τέλος 
κάθε έτους κατατίθεται εντόκως στο ταµείο αυτό. Το επιτόκιο µπορεί να είναι  κατώτερο από το 
επιτόκιο των δανείων που χορηγεί το Ταµείο Παρακαταθηκών και ∆ανείων κατά  µία µονάδα το πολύ. 
Το προϊόν του τόκου εµφανίζεται σε ιδιαίτερο λογαριασµό του Ταµείου  Παρακαταθηκών και ∆ανείων. 
2. Το ποσό που µπορεί να διατηρεί σε µετρητά στο ταµείο ο δηµοτικός ή κοινοτικός ταµίας  ορίζεται 
µε κοινή απόφαση των Υπουργών Εσωτερικών, ∆ηµόσιας ∆ιοίκησης και Αποκέντρωσης  και 
Οικονοµίας και Οικονοµικών. Τα υπόλοιπα κατατίθενται εντόκως, σε λογαριασµό όψεως ή  
προθεσµιακό, σε πιστωτικό ίδρυµα που καθορίζεται µε απόφαση του δηµοτικού ή κοινοτικού  
συµβουλίου. Τοποθέτηση των ταµειακών διαθεσίµων σε άλλου είδους τραπεζικά και  
χρηµατοοικονοµικά προϊόντα δεν επιτρέπεται εκτός από τίτλους του Ελληνικού ∆ηµοσίου.» 
 
Κατ’ εξουσιοδότηση της ανωτέρω διάταξης εκδόθηκε η ΚΥΑ 4686/22.01.2008 (ΦΕΚ 164/05.02.2008) 
Καθορισµός του ανώτατου ορίου του χρηµατικού ποσού που µπορεί να διατηρείται σε µετρητά στο 
δηµοτικό ή κοινοτικό ταµείο, η οποία ορίζει τα εξής:  
«1.Καθορίζει ως ανώτατο όριο του χρηµατικού ποσού που µπορεί να διατηρείται σε µετρητά 
(τραπεζογραµµάτια και κέρµατα) στο χρηµατοκιβώτιο του δηµοτικού ή κοινοτικού ταµείου, σε 
ηµερήσια βάση, για την εξυπηρέτηση της συναλλακτικής κίνησης του οικείου ΟΤΑ, ποσοστό δέκα τοις 
εκατό (10%) του ενός δωδεκάτου (1/12) του συνολικού ποσού που του κατανεµήθηκε αποκλειστικά 
ως τακτική επιχορήγηση κατά το προηγούµενο οικονοµικό έτος, κατά τα ειδικότερα οριζόµενα στη 
σχετική απόφασή µας περί κατανοµής των Κεντρικών Αυτοτελών Πόρων των ∆ήµων και Κοινοτήτων. 
 
2.Το δηµοτικό ή κοινοτικό συµβούλιο, µε απόφασή του που εκδίδεται αµέσως µετά την ψήφιση του 
προϋπολογισµού του οικείου ΟΤΑ και που ισχύει για το έτος που αφορά ο προϋπολογισµός, δύναται 
να καθορίζει µικρότερο χρηµατικό ποσό, τηρούµενο σε µετρητά στο ταµείο του δήµου ή της 
κοινότητας, από το ανωτέρω τιθέµενο όριο, εκτιµώντας τις πραγµατικές συναλλακτικές ανάγκες 
αυτού/ής.» 
 
Με την αριθ. 185/2011 απόφαση του ∆Σ αποφασίσθηκε το άνοιγµα λογαριασµού όψεως του ∆ήµου 
για την έντοκη κατάθεση των εσόδων µετά από λήψη προσφορών οι οποίες αξιολογήθηκαν. 
Μετά την ανακεφαλαιοποίηση των τραπεζών υπήρξε αποκλιµάκωση των επιτοκίων. 
Η τράπεζα Πειραιώς µας ενηµέρωσε ότι το επιτόκιο του λογαριασµού όψεως από 16/9/2013 
διαµορφώνεται σε 2,82%. 
Τα χρηµατικά διαθέσιµα του ∆ήµου µας δίνουν τη δυνατότητα να προχωρήσουµε σε προθεσµιακή 
κατάθεση προκειµένου να επιτύχουµε όσο το δυνατό καλύτερο επιτόκιο. 
Για το λόγο ζητήσαµε προσφορές για άνοιγµα λογαριασµού προθεσµιακής κατάθεσης από τις 
παρακάτω τράπεζες: 
Α) ΕΘΝΙΚΗ ΤΡΑΠΕΖΑ (µε το αριθ. 30888/11-9-2013 έγγραφό µας) 
Β) ΤΡΑΠΕΖΑ EUROBANK (µε το αριθ. 30392/11-9-2013 έγγραφό µας) 
Γ) ALPHA BANK (µε το αριθ. 30384/11-9-2013 έγγραφό µας) 
∆) ΤΡΑΠΕΖΑ ΠΕΙΡΑΙΩΣ (µε το αριθ. 30390/11-9-2013 έγγραφό µας) 
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Η προσφορά που ζητήθηκε αφορά προθεσµιακή κατάθεση 10.000.000,00€ για χρονικό διάστηµα 3 
µηνών. 
 
Από τις παραπάνω τράπεζες εστάλησαν προσφορές και συγκεκριµένα: 
1) Η ΕΘΝΙΚΗ ΤΡΑΠΕΖΑ προσέφερε επιτόκιο 3,20% 
2) Η ALPHA BANK προσέφερε επιτόκιο 3,20% 
3) Η ΤΡΑΠΕΖΑ ΠΕΙΡΑΙΩΣ προσέφερε επιτόκιο 3,30% 
Η τράπεζα EUROBANK δεν έστειλε προσφορά. 
Με βάση τις προσφορές που κατατέθηκαν προκύπτει ότι η Τράπεζα Πειραιώς προσέφερε την πιο 
συµφέρουσα προσφορά για το ∆ήµο. 
Για το λόγο αυτό προτείνω το άνοιγµα λογαριασµού προθεσµιακής κατάθεσης στην Τράπεζα 
ΠΕΙΡΑΙΩΣ σύµφωνα µε την προσφορά που κατατέθηκε. 
Επίσης ζητώ από το ∆Σ την εξουσιοδότηση για την ανανέωση της προθεσµιακής κατάθεσης όταν 
αυτή λήγει για ποσό που θα είναι διαθέσιµο αφού πρώτα υπολογισθούν οι τρέχουσες ανάγκες του 
∆ήµου. 
Επίσης να εξουσιοδοτηθούν ο ∆ήµαρχος και ο Ειδικός Ταµίας του ∆ήµου Κωνστάντιος Γεώργιος για 
να προβούν σε όλες τις απαραίτητες ενέργειες για το άνοιγµα προθεσµιακού λογαριασµού σύµφωνα 
µε την παρούσα απόφαση. 
 
Στη συνέχεια το λόγο πήρε ο ∆.Σ. κ. Ζαµάνης ∆ιονύσιος ως ειδικός αγορητής της παράταξης 
«Αδέσµευτη ∆ηµοτική Κίνηση» και τοποθετήθηκε ως ακολούθως: «Πλησιάζουµε  στο τέλος της 
τρέχουσας δηµοτικής περιόδου και η παρούσα εισήγηση, είναι ένα ακόµη µνηµείο αναξιοπιστίας και 
αδιαφάνειας εκ µέρους της διοίκησης του ∆ήµου. 
Μετά την επί δύο χρόνια µη σύννοµη και χωρίς την απαραίτητη απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου 
τοποθέτηση και δέσµευση (δεν ξέρω µε ποια σύµβαση ακόµα δεν έφτασε στα χέρια µου, την 
ανύπαρκτη µάλλον σύµβαση) των χρηµατικών διαθεσίµων του ∆ήµου  κατά την κρίση του ∆ηµάρχου.  
Μετά την µη υλοποίηση των υποσχέσεων που δόθηκαν από τον Κο Σακελλαρίου τον Κο Ροΐδη και 
τον ίδιο το ∆ήµαρχο για δηµιουργία δήθεν επιτροπών που θα συνέλεγαν προσφορές από όλα τα 
χρηµατοπιστωτικά ιδρύµατα και θα τις αξιολογούσαν , παραµύθια της Χαλιµάς δηλαδή. 
Σήµερα µε την παρούσα εισήγηση, ο Κος ∆ήµαρχος µας λέει ότι ζήτησε προσφορά, µόνο από 
τέσσερεις τράπεζες και όχι από όλες, όσες τουλάχιστον υπάρχουν στο ∆ήµο και ζητάει άκουσον 
άκουσον εκ νέου εξουσιοδότηση από το ∆. Σ. να διαχειρίζεται ο ίδιος κατά όπως νοµίζει ανά τρείς 
µήνες τα χρηµατικά αυτά διαθέσιµα. Από πού προκύπτει ότι το ∆. Σ. δύναται  να εκχωρεί 
αρµοδιότητές του στον ∆ήµαρχο , µε αυτή την λογική να εξουσιοδοτήσουµε το ∆ήµαρχο για όλα τα 
θέµατα να πάµε σπίτι µας να µην χάνουµε και το χρόνο µας.  
Προκύπτει βέβαια από τον πρακτική της παρούσας διοίκησης ότι ο ∆ήµαρχος αγνοεί το ∆.Σ αλλά να 
του βάλουµε και υπογραφή για αυτό πάει πολύ , να τον εξουσιοδοτήσουµε κιόλας. 
Το ερώτηµα που ανακύπτει είναι, γιατί ο ∆ήµαρχος ζητά εκ νέου εξουσιοδότηση, δεν του κάνει η 
παλαιότερη που είχε µε την οποία δέσµευσε τα χρήµατα αυτά για δύο χρόνια µε σύµβαση µε την 
τράπεζα Πειραιώς, όπως ο ίδιος λέει ότι έκανε χωρίς να έχει εξουσιοδοτηθεί προς τούτο ? 
Και επειδή η απάντηση ως φαίνεται είναι ότι τώρα πρέπει να κάνουµε προθεσµιακή κατάθεση, ενώ η 
προηγούµενη εξουσιοδότηση είχε δοθεί απλώς για το άνοιγµα ενός λογαριασµού όψεως , θέλω να 
ρωτήσω τον Κο ∆ήµαρχο βάση ποιάς εξουσιοδότησης του ∆.Σ δεσµεύτηκαν  τα χρήµατα του ∆ήµου , 
εδώ και δύο χρόνια και καθ όλο αυτό το χρονικό διάστηµα και δεν ζητούσε προσφορές ( πρόκειται για 
8 τρίµηνα). 
Η ερώτηση είναι ρητορική χωρίς  καµία εξουσιοδότηση. 
Από τα ανωτέρω προκύπτει σαφώς ότι ο Κος ∆ήµαρχος έξω από κάθε θεσµική διαδικασία έχει 
αναλάβει ρόλο χρηµατιστή στο ∆ήµο και ο ίδιος και µόνο διαπραγµατεύεται µε τις τράπεζες σαν να 
διαχειρίζεται την προσωπική του περιουσία. Αυτό µας ζητάει σήµερα να του το επικυρώσουµε µε την 
ψήφο µας. 
Έχω δύο προσφορές από πιστωτικά ιδρύµατα που έχουν υποκαταστήµατα στην περιοχή µας , τις 
οποίες και καταθέτω στα πρακτικά . Και οι δύο είναι µεγαλύτερες από αυτές που έχει ο ∆ήµος στα 
χέρια του. Η µία της τράπεζας Αττικής µε επιτόκιο για τρίµηνη προθεσµιακή κατάθεση 3,5% και η 
δεύτερη από την Πανελλήνια τράπεζα µε επιτόκιο 4,25%, δηλαδή σχεδόν µία ολόκληρη µονάδα 
πλέον του ήδη προσφερόµενου ποσοστού . Με έναν απλό πολλαπλασιασµό αντιλαµβάνεται κανείς 
ότι εδώ µιλάµε για µια θετική ζηµία στο ∆ήµο της τάξης των 100.000 ευρώ ετησίως, εφόσον ψηφιστεί 
η πρόταση του ∆ηµάρχου.  
Εάν δε σε αυτά προσθέσουµε και την αντίστοιχη ζηµία που προκύπτει από τα όσα µας έχει πει κατά 
καιρούς ο Κος πρόεδρος του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, ότι δηλαδή δύο χρόνια πριν υπήρχαν πολύ 
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υψηλότερα επιτόκια από αυτά µε τα οποία δέσµευσε τα χρήµατα του ∆ήµου ο Κος ∆ήµαρχος , και ο 
οποίος τα αντιπαρήλθε µε µια κενή περιεχοµένου ρητορεία περί συστηµικών και µη τραπεζών . 
 Φαίνεται ότι µας στοιχίζει αρκετά ο ρόλος αυτός του δηµάρχου χρηµατιστή .  
Σε ότι µε αφορά φυσικά και διαφωνώ µε την εισήγηση και προτείνω στον Κο ∆ήµαρχο να συνεχίσει 
να λειτουργεί σύµφωνα µε την  185/2011 απόφαση του ∆.Σ, όπως έκανε άλλωστε παρανόµως επί 
δύο χρόνια , αγνοώντας ∆.Σ και Ο.Ε.».    
 
Κατόπιν διαλογικής συζήτησης  ο ∆ήµαρχος πρότεινε να συσταθεί επιτροπή, η οποία θα διαχειρισθεί 
τις προσφορές των τραπεζών και θα κρίνει τη συµφερότερη, προκειµένου να γίνει υποβολή 
πρότασης –εισήγησης στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο σχετικά µε το άνοιγµα προθεσµιακού λογαριασµού 
του ∆ήµου για την καλύτερη διαχείριση των χρηµατικών διαθεσίµων. Η επιτροπή θα απαρτίζεται από  
τους ∆.Σ. κ. κ. Καρασαρλή Αναστάσιο, Σακελλαρίου ∆ιονύσιο, Κυριακόπουλο Αθανάσιο και Στάϊκο 
Θεόδωρο, µε πρόεδρο της Επιτροπής τον αντιδήµαρχο Οικονοµικών κ. Πέππα Νικόλαο. Τα µέλη της 
επιτροπής ορίστηκαν µε γνώµονα την επαγγελµατική τους ιδιότητα ως τραπεζικοί υπάλληλοι. 
  
Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο αφού έλαβε υπόψη: 
� Την εισήγηση. 
� Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67  του Ν. 3852/2010 (Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και 

της Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης - Πρόγραµµα Καλλικράτης.) 
� Τις διατάξεις των άρθρων 93 και 95  του Ν. 3463/2006 (Κ. ∆. Κ) (ΦΕΚ 114/8-6-2006, τεύχος Α΄) 

«Κύρωση του Κώδικα ∆ήµων και Κοινοτήτων». 
� Τις τοποθετήσεις των ∆ηµοτικών Συµβούλων  (Λεπτοµέρειες στα αποµαγνητοφωνηµένα 

πρακτικά). 
 

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι    Κ Α Τ Α   Π Λ Ε Ι Ο Ψ Η Φ Ι Α 
Με  ψήφους 21  Υπέρ, 1 Κατά, 3 Λευκές και 1 Αποχή 

Μειοψηφούντος του ∆.Σ. κ. Ζαµάνη ∆ιονύσιου για τους λόγους που ανάφερε στην τοποθέτησή του 
και αναλυτικά καταγράφηκαν στα αποµαγνητοφωνηµένα πρακτικά. 
 
Οι ∆. Σ. κ. κ.  Ταουξή -Χριστιανίδη Καλλιόπη, Κοκµοτός Βασίλειος και Παναγής Λουκάτος δήλωσαν 
λευκή ψήφο για τους λόγους που ανάφεραν στην τοποθέτησή τους και αναλυτικά καταγράφηκαν στα 
αποµαγνητοφωνηµένα πρακτικά. 
 
Ο ∆.Σ. κ. Πασιπουλαρίδης Αβραάµ δήλωσε ότι απέχει της ψηφοφορίας για τους λόγους που 
ανάφεραν στην τοποθέτησή τους και αναλυτικά καταγράφηκαν στα αποµαγνητοφωνηµένα πρακτικά. 
 

Εγκρίνει τη σύσταση  επιτροπής, η οποία θα διαχειρισθεί τις προσφορές των τραπεζών και θα 
κρίνει τη συµφερότερη, προκειµένου να γίνει υποβολή πρότασης –εισήγησης στο ∆ηµοτικό 
Συµβούλιο σχετικά µε το άνοιγµα προθεσµιακού λογαριασµού του ∆ήµου για την καλύτερη διαχείριση 
των χρηµατικών διαθεσίµων. Η επιτροπή θα απαρτίζεται από  τους κ. κ. ∆.Σ. Καρασαρλή Αναστάσιο, 
Σακελλαρίου ∆ιονύσιο, Κυριακόπουλο Αθανάσιο και Στάϊκο Θεόδωρο, µε πρόεδρο της Επιτροπής 
τον αντιδήµαρχο Οικονοµικών κ. Πέππα Νικόλαο. 
 
Η απόφαση αυτή να αναρτηθεί στο διαδικτυακό τόπο του προγράµµατος «∆ιαύγεια». 
 
 
Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ        ΤΑ  ΜΕΛΗ                
ΚΑΡΑΣΑΡΛΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ.       ΚΟΝΤΑΚΗΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ. 
                                                                       ΧΙΩΤΗΣ ΗΡΑΚΛΗΣ. 
      ΠΕΠΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 

ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΥ ∆ΙΟΝΥΣΙΟΣ. 
ΣΑΡΑΝΤΑΚΗ ΘΕΟ∆ΩΡΑ. 
ΚΑΡΥΣΤΙΝΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 
ΠΑΛΙΓΓΙΝΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ. 
ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ. 
ΠΑΠΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 
ΤΖΑΝΕΤΗ ΑΓΑΘΗ – ΕΛΛΗ. 
ΚΑΝΑΤΣΟΥΛΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 
ΠΑΣΙΠΟΥΛΑΡΙ∆ΗΣ ΑΒΡΑΑΜ. 
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ΖΑΜΑΝΗΣ ∆ΟΝΥΣΙΟΣ. 
ΣΩΤΗΡΙΟΥ ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΣ. 
ΤΑΟΥΞΗ-ΧΡΙΣΤΙΑΝΙ∆Η ΚΑΛΛΙΟΠΗ. 
ΚΟΚΜΟΤΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ. 
ΓΙΑΡΕΝΗΣ  ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ. 
ΠΑΠΑΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥ ΕΛΕΝΗ (ΛΕΝΑ). 
ΜΠΟΥΣΜΠΟΥΡΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
ΤΣΑΛΤΟΥΜΗ ΚΥΡΙΑΚΗ. 
ΛΟΥΚΑΤΟΣ ΠΑΝΑΓΗΣ. 
ΖΥΓΟΥΝΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ. 
ΚΟΥΡΙ∆ΑΚΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ. 
ΦΕΡΜΕΛΗ ΛΥ∆ΙΑ. 
ΚΟΡΟΒΕΣΗ ΒΑΣΙΛΙΚΗ (ΒΑΣΙΑ). 

 
   Ακριβές Αντίγραφο 
Άγιος Στέφανος 26/09/2013 
Ο Πρόεδρος του ∆.Σ. 

 
Καρασαρλής Αναστάσιος 

 
Σχέδιο 
Φάκελος Αποφάσεων ∆.Σ. 
Εσωτερική ∆ιανοµή 
- Γραφείο ∆ηµάρχου. 
- ∆ιεύθυνση Εσόδων &Περιουσίας/Τµήµα Ταµειακής Υπηρεσίας. 
- Αυτοτελές Τµήµα Προγραµµατισµού, Οργάνωσης, πληροφορικής & διαφάνειας µε την ευθύνη 
ανάρτησης της παρούσης στην ιστοσελίδα του ∆ήµου.  

 
 
 
 
 
 
 


